

No. 7612

777

**UNITED STATES OF AMERICA
and
TANGANYIKA**

Exchange of notes constituting an agreement relating to the continued application to Tanganyika of the Agreement of 13 July 1951 for technical co-operation between the Government of the United States of America and the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland in respect of the territories for the international relations of which the Government of the United Kingdom are responsible. Dar es Salaam, 9 December 1963

Official text: English.

Registered by the United States of America on 26 February 1965.

**ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE
et
TANGANYIKA**

Échange de notes constituant un accord portant maintien en vigueur, à l'égard du Tanganyika, de l'Accord du 13 juillet 1951 entre le Gouvernement des États-Unis d'Amérique et le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord relatif à une coopération technique dans les territoires que le Royaume-Uni représente sur le plan international. Dar es Salam, 9 décembre 1963

Texte officiel anglais.

Enregistré par les États-Unis d'Amérique le 26 février 1965.

—
A